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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym

(t.j.Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm. ) przekazuję interpelację złożoną podczas obrad

sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 26 czerwca 2024 r. przez radnego

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Kajetana Wiese.

Zal. 1 PRZEWODNICZACY
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Kajetan Wiese

Radny Rady Miejskiej

w Sępólnie Krajeńskim

Sępólno Krajeńskie, dnia 25-06-2024 r.
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Waldemar Stupałkowski

Burmistrz Sępólna I(rajeńskiego

za pośrednietwem Przewodniez4cego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,
W związku z wynikającym z uchwały antysmogowej (sejmiku województwa kujawsko-
pomorskiego) obowiązkiem wymiany źródeł eiepła w budynkach mieszkalnyeh, w imieniu
mieszkańców mieszkań komunalnyeh i soejalnych w związku z ich obawami proszę o
odpowiedź na pytania:

1. Kto odpowiada za wymianę źródła ciepła w mieszkaniach komunalnych i soejalnyeh
należ4cych do gminy?

2. Kto zostanie ukarany karą w przypadku niedopełnienia tego obowiązku?

3. Czy gmina realizuje program ciepłe mieszkanie, jeśli tak, to z iloma najemcami
mieszkań komunalnych/socjalnych lub wspólnotami, których członkiem jest gmina
podpisano umowy na dofinansowanie?

4. Co w przypadku gdy najemca lokalu komunalnego/socjalnego nie ma możliwości
wyłożenia pieniędzy w ramach obecnych możliwości uzyskania dotacji na wymianę
źródła ciepła- na zasadach refundacji?

5. Ilu proeent mieszkań z zasobu mieszkaniowego gminy dotyczy problem? Tzn. W ilu
mieszkaniach normy uchwały antysmogowej są wypełnione, a w ilu nie?

Prosz«; również o wskazanie, jakie są szaeunki co do tego ile budynków/mieszkań prywatnyeh
nie spełnia jeszcze wynnogów określonych w uchwale sejmiku.

Z wyrazami szaeunku

Kajetan Wiese

Radny Rady Miejskiej


